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Protože tu bylo několik stížností na kontrolu smazaných témat, spustili jsme nástěnku: 
http://www.quadmania.cz/forum-nastenka/ kde najdete výpis tématu, které bylo smazáno a kým. Vše
by tak mělo být přehledné.
JumboCZ 07.10.2009 11:27:23

co tam přidat důvod, aby nebyli diskuze "proč já" ?  jinak chválim za vývoj :-D
mira 07.10.2009 11:48:28

JumboCZ>co tam přidat důvod, aby nebyli diskuze "proč já" ?

 Ten bude napsany ve sloupci text.
prezYdent 07.10.2009 11:52:35

No nevím, zda je to na můj popud, ale já osobně měl na mysli mazat jen vulgární
příspěvky a né kvůli tomu rovnou celá témata..(téma mazat jen ta, které nejsou
žádným přínosem pro toto fórum - která jej zbytečně zasírají a znepřehledňují).
Některá témata ale, byť tak na první pohled nevypadají, jsou možná přínosem, resp.
některé příspěvky v nich a těch by bylo škoda je mazat... snad je jen přesunout
(individuální příspěvky) do nějakého "všeobecného pokecu", ale to tady zřejmě
nefunguje.. Jinak škoda těch už smazaných témat, v této nástěnce by měly své místo
(y)  a jak píše JumboCZ, ten důvod by byl namístě ;-)
Bebri 08.10.2009 12:57:17

Chtěla bych se zeptat, proč bylo smazáno téma Abeco?
lub 08.10.2009 13:03:28

žeby reklama?
KTMatěj 08.10.2009 13:10:47

Ano, téma abeco bylo smazáno z důvodu reklamy
martinur 08.10.2009 13:29:08

V pořádku, ale pak se mi nelíbí, že je tu třeba vlákno "Zcela anonymní tým hledá nové
jezdce". To už není reklama, ale soukromý kšeft. Také jsem nepochopil dnešní
registraci čtyřkolky King Quad firmy Tipquad? To je bazar?
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prezYdent 08.10.2009 13:38:18

martinur>  ono třeba i to TGB, co máš v profilu by mohla být reklama..... každej odkaz
na nějaký doplněk je taky reklama... těžko si uvědomit, co je reklama a co ne. S tim
mazáním se nějak roztrhnul pytel - aby to nebyl začátek konce, podobně jako forum u
QUADPROFI.... ....přinejmenším to odradí dost lidí sem cokoliv napsat .......
martinur 08.10.2009 13:41:40

prezYdent> Sorry, ale já jsem soukromá osoba a ne firma. To je zásadní rozdíl. Ale
máš pravdu, že tady začla účelová selektivní cenzura.
Bebri 08.10.2009 13:47:21

KTMatěj> A proč bylo smazáno až po takové dlouhé době? Celou dobu od založení
tohoto vlákna ti to jako reklama nepřipadlo, až nyní? Není to spíše ze zaujatosti jistých
lidí vůči této firmě?  Toto vlákno bylo používáno pro komunikaci nás, lidí na quadmanii,
stejně jako jiná další vlákna. A z těchto důvodů snad fóra fungují. Nikdy tam nebyli
příspěvky, kterými by firma Abeco nějakým způsobem oslovovala zákazníky a nabízela
své zboží či jiné služby. Pouze odpovídali na otázky druhých.  Takže pokud bude firma
Abeco komunikovat i v jiném vlákně a odpovídat na naše otázky, můžeme počítat s
tím, že tento příspěvek bude smazán? Pokud projdu celé forum quadmanie, najdu
mnoho příspěvků, které jsou reklamou více, než příspěvky ve vlákně Abeco. Cenzura
příspěvků se mi zdá mnohdy hodně nesmyslná a bojím se, že quadmanii díky tomuto
opustí hodně členů, tak jak tomu bylo na jiných forech, která již třeba zanikla.  Tudíž z
mého pohledu je smazání tématu Abeco po takové dlouhé době fungování pouhou
zaujatostí a bojem nejmenované firmy.
prezYdent 08.10.2009 13:49:50

martinur>prezYdent> Sorry, ale já jsem soukromá osoba a ne firma. To je zásadní
rozdíl...

  Jj, souhlasím, to nebyl útok na Tebe, psal jsem, že by to mohla být reklama (za
jistých okolností, jako třeba u nicku Journeyman...)
Bebri 08.10.2009 13:50:09

prezYdent>martinur>  ono třeba i to TGB, co máš v profilu by mohla být reklama.....
každej odkaz na nějaký doplněk je taky reklama... těžko si uvědomit, co je reklama a
co ne. S tim mazáním se nějak roztrhnul pytel - aby to nebyl začátek konce, podobně
jako forum u QUADPROFI.... ....přinejmenším to odradí dost lidí sem cokoliv napsat
.......

  Naprosto s tebou souhlasím.
martinur 08.10.2009 13:50:35

(y)
Bebri 08.10.2009 14:00:59

Pokud by tu šlo o mazání příspěvků, souvisejících více či méně s reklamou, museli by
jste smazat veškeré doporučení a odkazy na firmy. Ale to by pak moc příspěvků ve fóru
asi nezůstalo.
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KTMatěj 08.10.2009 14:01:59

Bebri> Zkus se nad to trochu povznést a místo mafie a intrik v tom hledej to, že jsem
si toho tématu prostě dřív nevšiml. Pakliže najdeš podobná témata, upozorni na ně
některého z moderátorů.  jinak pro všechny, toto fórum slouží pro předávání rad mezi
jezdci, úpravy čtyřkolek, domlouvání ježdění, zveřejňování fotek, atd atd, ale rozhodně
ne pro bezplatnou prezentaci firem. Prvoz tohoto webu stojí nemalé prostředky, za
které si tu někdo zdarma dělá reklamu, takže se na to zkuste podívat také z druhé
strany. Každopádně nikdo tu nebude mazat témata o tom, že se mu rozbyla tyřkolka
XY, nebo že se mu špatně jezdí na čtyřkolce AB.
danyquad 08.10.2009 14:03:06

podepisuji se pod slova Martinura "selektivní cenzura" a vyjádřím se ke smazání vlákna
Abeco.... Toto vlákno, pokud si dobře vzpomínám, nezakládal prodejce, ale jeden z
nás. Mám pocit, že tam Abeco pouze reagovalo na podněty a otázky ( stejně jako
reagují mnohde jiní prodejci). Pokud ale KTMatěj nastavil nový standard, měl by
smazat všechna vlákna kde se prezentuje, resp. reaguje na otázky např. Journey Man.
cort 08.10.2009 14:05:20

A já se ptám, co udělal MIra, že mu za to MIra dal ban? :[
KTMatěj 08.10.2009 14:06:43

cort> Úplně všechno Corte, úplně všechno :lol:
marek.sm 08.10.2009 14:09:25

Bebri a Danyquad to napsali přesně. Nebyla to iniciativa Abeco, ale uživatele a firma
Abeco je pasivně reagovala na dotazy uživatelů, stejně jako spousta jiných firem v
jiných vláknech. Jedině co mohlo připomínat reklamu byl název vlákna, ale to stačilo
jen přejmenovat na "nejmenovaná firma z Brna".
Bebri 08.10.2009 14:11:22

KTMatěj> Ruku na srdce, Matěji, opravdu jsi si všiml tématu Abeco až nyní, po takové
dlouhé době fungování? Tak to asi moc forum nepročítáš, toto vlákno bylo totiž docela
dost používané. Budu upřímná, tohle ti opravdu nevěřím. Asi hodně lidí na quadmanii
ví, o co tu jde a jaká firma má na smazání tématu Abeco svůj podíl. Nemám nic proti
tobě ani proti jiným firmám, dávajícím rady zákazníkům zde na foru, ale tohle je
opravdu přehnané.
KTMatěj 08.10.2009 14:41:43

Bebri> Ruku na srdce, opravdu, Připravuji pro vás články, novinky, testy, vylepšení
quadmanie, nejsem tu jen kvůli foru. Navíc je úplně jedno, zda téma založila firma
nebo ne, ať ho založil kdokoliv, bude samzáno. Stejně jako když někdo napíše "tam
nakupujte" nebo "tam nenakupujte".
marek.sm 08.10.2009 14:49:25

....Stejně jako když někdo napíše "tam nakupujte" nebo "tam nenakupujte".   Tak to se
máme na co těšit. Zkušenosti zákazníků s obchodníkem nebo servisem pro mě byla
důležitá informace.
KTMatěj 08.10.2009 14:51:20

marek.sm> Psal jsem to již tisíckrát, nemůžeš vědět, zda to téma nezaložila
konkurenční firma, nebo naopak, to si na triko opravdu nevezmeme.
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Bebri 08.10.2009 14:55:10

V tématu Abeco nešlo o žádnou reklamu. Stále si stojím za svým, že cenzura tématu
Abeco nebyla spravedlivá, ale zafungovala tu zaujatost. Takže pokud se chcete
zachovat stejně jako jiná, již nefungující fóra a tímto pomalu ztrácet přispívající členy,
tak jen tak dál a zaručeně se vám to povede. (n)
marek.sm 08.10.2009 14:58:50

KTMatěj> OK tomu rozumím, ale to se dá poznat podle nicku a jeho příspěvků co je to
za uživatele. Pokud to bude jeho první příspěvek tak je to podivný a pokud se k tomu
tvrzení nikdo nepřidá tak to smáznout. Ale pokud to založí třeba Cort, tak to má pro mě
nějakou váhu.
prezYdent 08.10.2009 15:00:59

Viděl bych to opačně: Možná by bylo vhodné zde vyjmenovat, o jakých konkrétních
značkách a produktech, atd. se zde smí diskutovat - moc jich zřejmě nebude a všichni
v tom budou mít jasno !!! :lol: :lol:
KTMatěj 08.10.2009 15:01:50

marek.sm> Promiň, ale zkoumat IP adresy, atd je natolik zdlouhavé, že opravdu není
čas něco takového řešit, nehledě k tomu, že lidé jsou opravdu rafinovaní, máme s tím
opravdu dost zkušeností, proto hned od začátku tohoto webu chceme vše udržet v
rozumné rovině.
marek.sm 08.10.2009 15:08:01

Takže abych si vyjasnil, pokud založím vlákno "Kde koupit nejlevněji pneu xxx ?" bude
smáznuto, protože to bude reklama?
KTMatěj 08.10.2009 15:13:12

Dámy a pánové, moc to dramatizujete, dosud bylo samzáno zela zanedbatelné
množství témat. Zbytečně se chytáte za slovo a je to k ničemu, pokud moderátor
shledá téma závadným, smaže ho, to je vše.
danyquad 08.10.2009 15:16:46

hmm..pamatuji si konec fóra na quadprofi.....nadšení kolkařů, otevřenost vůči všemu
tady pomalu střídá nevraživost mezi sebou a hlavně business....za sebe říkám, že s
lidma s klubovny si můžu pokecat jinak a jinde a pokud tady nezjistím zajímavé a
důležité komplexní informace, nemám důvod sem chodit a přispívat a koneckonců
podvědomě vnímat reklamní lišty.
Bebri 08.10.2009 15:23:22

danyquad> Asi nás bude takových více, kteří mají stejný názor. Ale tady zřejmě
přestává jít o to, aby jsme se tu mi kolkaři cítili dobře a našli zde to, co hledáme, ale
začíná zde jít především o ten byznys. Což je velká škoda.
willy73 08.10.2009 15:27:54

danyquad> (y) (y) (y) jde to tady od desíti k pěti.
cort 08.10.2009 16:48:30

Ač jsem nechtěl, nedá mi to a svůj názor napíšu.  Na jednu stranu chápu, že fórum a
celá quadmánia.cz něco stojí a ten provoz zaplatí reklamy. Jenže když klesne
návštěvnost, kdo ty reklamy bude zadávat? Je potřeba udělat čáru, to ano, to ne. Ale

Stránka 4/12
23.01.2010 20:41:41

Motorkáři.cz



Výpis smazaných témat
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1470&fid=36

ta čára musí být udělaná s rozumem aby určila jakousi rovnováhu. Jestli svou pomoc
poskytuje někdo ve vláknu které ani nezaložil a bude kvůli tomu to vlákno smazáno je
ve chvíli, kdy druhý dělá to samé a vlákno smazáno není, kvůli tomu, že on si zaplatil
reklamní prostor čára dost v nerovnováze. Tím se uškodí objektivnosti fóra.  Jiná věc je
založit si vlákno a propagovat svůj produkt bez zaplacení, to už je za čarou i mezí
slušnosti. Nebo si založit své fórum stejného obsahu a tady tam získávat člany. Tady
nevím jestli jde o naivitu, nebo vyčůránkovství.  Co je na citlivém pomezí, jsou kritiky
prodejců a výrobců. Chceš kritizovat? Argumentuj důkazy, existují výpisy k mailům,
telefony mají záznamníky hovoru, nechme vyjádřit se i kritizovanou stranu která má k
dispozici to samé. Objektivní kritika je potřeba, jsi neobjektivní? Delete.  Hlavně prosím
nikdo nic nežeňte do extrémů, proč odcházet, díky quadmania.cz jsem poznal spoustu
fajn lidí a je mi tu s Vámi hezky. :-)
Kalda-Man 08.10.2009 16:55:36

Jsem tu nováček. Zaregistroval jsem se tu proto, abych se správně rozhodl, jakou
čtyřkolku si koupím. Pokud tu ale začne vládnout ten, kdo platí bannery a reklamu, tak
se tu asi objektivní informace nedozvím. A to je škoda. :-(
KTMatěj 08.10.2009 16:59:17

Pánové, takže znovu, nikdo tady nevládne, výběr čtyřkolky nikdo nebude ovlivňovat,
atd. Ale nemohu, opravdu nemohu zde nechat téma, ve kterém někdo hodnotí
provedený servis, nebo podobné věci. Fórum je tu hlavně pro vás a naopak by nemělo
být reklamou tak jak je to například na quad.cz.
Řezňa- 08.10.2009 17:03:09

Kalda-Man> Klid to se tu určo dozvíš neboj :-)
Kabek 08.10.2009 17:03:22

je to dobře že jste tohle udělaly je fkt že sem taky založil pár nesmyslných témat jen
tak pro zajímavost ale někdy se to hold přežene a jak už říkal cort poznal sem tu
spoustu fajn lidí
Yamajka 08.10.2009 17:09:33

Ale nemohu, opravdu nemohu zde nechat téma, ve kterém někdo hodnotí provedený
servis, nebo podobné věci  Promiň ale zrovna toto je takové podstatné. Navíc mám
opravdu obavu, že by jste museli smazat většinu témat.
Bebri 08.10.2009 18:09:10

Yamajka>Ale nemohu, opravdu nemohu zde nechat téma, ve kterém někdo hodnotí
provedený servis, nebo podobné věci  Promiň ale zrovna toto je takové podstatné.
Navíc mám opravdu obavu, že by jste museli smazat většinu témat.

  Naprosto souhlasím. Zrovna tyhle věci bych na forech hledala, když bych chtěla najít
nějaký dobrý servis, kam odvést kolku.
Kalda-Man 08.10.2009 19:28:00

KTMatěj>Pánové, takže znovu, nikdo tady nevládne, výběr čtyřkolky nikdo nebude
ovlivňovat, atd. Ale nemohu, opravdu nemohu zde nechat téma, ve kterém někdo
hodnotí provedený servis, nebo podobné věci. Fórum je tu hlavně pro vás a naopak by
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nemělo být reklamou tak jak je to například na quad.cz.

 Uvěřím ti Matěji, až se na nástěnce objeví další smazaná témata nejmenovaných
firem. Jsem registrován na více fórech, ale co chci říct, jsem taky RC modelář a třeba
na fórech RC mania a Mojehobby to funguje tak, že když je někdo vulgární , tak se mu
dá BAN a je to. Nicméně téma se nemaže, ale pouze se dá LOCK. Když tam někdo
napíše, že tohle letadlo nebo tahle vysílačka, motor, baterie atd. stojí za prd, a tenhle
prodejce nereaguje na reklamace atd. tak se to tam prostě všichni dočtou a ví !!!  Když
se smaže celé vlákno účelově a ostatní podobná vlákna se nechají být, je něco shnilého
ve státě Dánském.  V tomto případě hrozí i smazání tohoto vlákna. Podobně skončilo i
Accesss fórum a nyní skomírající quad.cz, který se snaží obnovit důvěru uživatelů, leč
marně ( počet příspěvků za den spočítáme na prstech jedné ruky). I toto fórum
nepřekypuje množstvím příspěvků na den, aby se nedalo adminem ošéfovat a
vymlouvat se na to, že o některém vlákně neměl tušení... Sorry, nenechám se obvykle
vyprovokovat k psaní, jsem spíše čtenář, ale tohle jsem dát musel ... :-(  Ostatní
prominou, za dlouhý komentář.
JourneyMan 08.10.2009 19:28:17

Také si myslím, že Admin by nemusel být tak striktní. Protože mnoho lidí je zde, ať
oficiálně nebo skrytě, zaměstnáno nebo zainteresováno na prodeji čtyřkolek, takže by
se musela smazat půlka Quadmánie. Na druhou stranu jsem občas nakoukl do vlákna
Abeco a připadalo mi to spíše jako firemní prodejní kanál, než jako diskuze.
Kalda-Man 08.10.2009 19:39:04

JourneyMan> Sorry pane JourneyMane, ale zrovna Vy tu máte z kanálů vytvořenou
doslova kanalizaci. Omlouvám se.
honzaj 08.10.2009 19:40:48

Kalda-Man> :lol: :lol: :lol:
JourneyMan 08.10.2009 19:44:54

Kalda-Man> Nepamatuji se, že bych zde na fóru domlouval obchody?
marek.sm 08.10.2009 19:46:52

Kalda-Man> JM je ale sponzor tak to je něco jiného. To se přimhouří nebo spíš zavřou
obě oči.
Kalda-Man 08.10.2009 19:48:39

JourneyMan> Myslel jsem to tak, že v této chvíli jste neměl vůbec reagovat ... Nic
osobního proti nikomu to nebylo. Proto jsem se hned omluvil. Pokud bych měl napsat,
jaká čtyřkolka je můj favorit, možná by jste se divil :-D . Reagoval jsem na způsob
mazání témat, to je vše.
pavlos11 08.10.2009 19:50:47

JourneyMan> seš uplnej debil +o( proč by si někdo nemohl domluvit servis lepší něž
volat ty tady děláš reklamu a ne abeco
marek.sm 08.10.2009 19:53:29

pavlos11> snaž se to napsat slušně vulgarita nic neřeší
Kalda-Man 08.10.2009 19:54:49

pavlos11> No vidíš , a za tohle bys právě zasloužil ten ban. Ale ne smazání celého
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vlákna, a o tom to je.
pavlos11 08.10.2009 19:56:20

marek.sm> ale jm si tady dělá reklamu a ne abeco a to mě vytočilo že jm kritizuje
abeco že si tady domluvá kšefty a jm si tady dělá nehoráznou reklamu +o( říká že
jejich kolky jsou kvalita kamoš má glada a měl už na něm 5problémů +o(
pavlos11 08.10.2009 19:56:49

Kalda-Man> za co ban že sem napsal pravdu??? :lol:
Kalda-Man 08.10.2009 19:58:33

pavlos11> ne za pravdu , ale za toho debila ano. A tom to všechno je. A už bys semka
nic víc nenapsal, možná z jiné IP adresy, ale to se dá časem vyřešit ... :-P
pavlos11 08.10.2009 19:59:48

Kalda-Man> debil je sprostý slovo jo? :-D :-D
martinur 08.10.2009 19:59:58

pavlos11> Mírni se! :lol:
pavlos11 08.10.2009 20:01:21

martinur> to nejde sorry :lol: když jm tady nadává na abeco že si tady domlouvá
kšefty a jm tady píše jestli někdo nechce jít k ním do týmu když by se ty jejich
popelnice rozsipaly :lol: a furt tvrdí že jm je kvalita leda houby kvalita je to šrot +o(
+o(
Kalda-Man 08.10.2009 20:03:33

pavlos11> vždyť jsem to nazval kanalizací, a toto vlákno rána asi po posledních
mazacích procedůrách nedožije, ale nebuďme vulgární ..
martinur 08.10.2009 20:04:23

Dobré je, že se do diskuze v tomto vláknu zapojili i uživatelé, kteří tak často jinde
nedikutují, o to mají jejich argumenty větší váhu (y) . Jediné, co se mi nelíbilo ve
vláknu Abeco, bylo, že si tam chlapi domlouvali servis :-(. Nicméně to nebyla reklama,
jak tvrdí moderátor. :[
pavlos11 08.10.2009 20:06:57

martinur> a proč by si to nemohli domlouvat na netu? je to lepší :-DD :-DD jm tady
zase láká závodníky a to by měli smazat a to nesmazali +o(
Kalda-Man 08.10.2009 20:10:50

Nestihl jsem vlákno Abe.. do konce, neboť mi přestalo jednoduše zajímat. Jen se chci
dozvědět problémy s prodejci a se servisem, protože až si stroj koupím, tak chci mít i
bezproblémový servis. A ne že uvidím vztyčený ukazovák při první reklamaci ...
Opravdu je důležité, aby byť sebemenší náznaky s problémovým prodejcem nebyly
mazány , ale pouze LOCKnuty , něco jako pozor, něco nejni dobrý , nakupovat můžeš,
ale oči a uši nastražený !!! Víte jak to myslím ....
martinur 08.10.2009 20:18:57

Co navrhuje Kalda-Man je rozumné (y) .  Vždyť JM dělá to samé, když v mnoha
vláknech píše "dovez to do Stránčic a my se ti o to postaráme". Prakticky to samé jako
Abeco, ale to bylo smazané.  Admine a moderátoři, nedopusťte, prosím, aby tento web
dopadl jako quad.cz. Ten je prakticky po smrti díky adminovi.
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zaks 08.10.2009 20:23:34

Nevím k jakému jste došli závěru, páč se mi to nechce číst, ale napadlo mě udělat
třeba klubovnu Abeco a tam by se mohlo dít cokoliv, ve všech klubovnách se probírají
víceméně blbosti, tak co... Myslím si, že hodně lidí odsud má kolku od firmy Abeco (viz.
počet lidí v Brněnské klubovně :-D ), a tak není důvod proč jim nepomoct.
Roman62 08.10.2009 20:30:15

zaks> No vida! Mladej a přitom moudrej :-DD
zaks 08.10.2009 20:32:50

Roman62> :-$ :-$ :-D
Roman62 08.10.2009 20:45:28

zaks> Jasně, zákazy nic neřeší osobně jsem se stáhl už z jednoho fóra, kde mi bylo
vyčítáno, že jsem jen pozdravil kolegu, který byl momentálně přítomen.(Willy) Ostatně
dnes taky skomírá, proto bych se narad stěhoval i odsud, páč se mi tady líbí právě ta
větší svoboda.Obdobně dopadli i kluci z Přerova. A Abych to moc nerozváděl, tak
tamější cenzoři se objevují už i tady. Jen doufám, že zde se jim nepodaří toto fórum
zadusit tak jak to vzpomínané, na kterém už zůstali téměř sami.Asi tak :-DD
willy73 08.10.2009 21:10:19

Roman62>zaks> Jasně, zákazy nic neřeší osobně jsem se stáhl už z jednoho fóra, kde
mi bylo vyčítáno, že jsem jen pozdravil kolegu, který byl momentálně přítomen.(Willy)
Ostatně dnes taky skomírá, proto bych se narad stěhoval i odsud, páč se mi tady líbí
právě ta větší svoboda.Obdobně dopadli i kluci z Přerova. A Abych to moc nerozváděl,
tak tamější cenzoři se objevují už i tady. Jen doufám, že zde se jim nepodaří toto
fórum zadusit tak jak to vzpomínané, na kterém už zůstali téměř sami.Asi tak :-DD

  Ahoj Romčo, ty mě můžeš pozdravit kdekoliv a komu se to nelíbí ať mě to řekne do
očí. B-)
Saimon1 08.10.2009 21:21:30

Roman62>zaks> Jasně, zákazy nic neřeší osobně jsem se stáhl už z jednoho fóra, kde
mi bylo vyčítáno, že jsem jen pozdravil kolegu, který byl momentálně přítomen.(Willy)
Ostatně dnes taky skomírá, proto bych se narad stěhoval i odsud, páč se mi tady líbí
právě ta větší svoboda.Obdobně dopadli i kluci z Přerova. A Abych to moc nerozváděl,
tak tamější cenzoři se objevují už i tady. Jen doufám, že zde se jim nepodaří toto
fórum zadusit tak jak to vzpomínané, na kterém už zůstali téměř sami.Asi tak :-DD

  Tady se objevují i jiní cenzoři co chytají moudrosti odsud a jemně se vnucují! Ale proč
sem tahají své neduhy, tak to nevím!!! Něktěří ví na co narážím! Jinak není to od nás
ale od některých co tu dělají chytrých a nakonec na to doplatili! Jiní už budou vědět :-))
Jinak se to netýká Českých for !!! :-DD
martinur 08.10.2009 21:35:04

Firmy by se mohly zamyslet, jestli dál budou zaplevelovat bazar novým zbožím. Ten je
určen pro použité zboží. Někteří prodejci tam naflákají i několik inzerátů. Použité zboží
ať prodejci klidně inzerují. Prodejci, dejte si odkaz do katalogu firem.
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Petrs 08.10.2009 21:59:51

yenkie> Proboha, neznám historii Vašich vzájemných "bojů"... Jen jsem nakoukl a
reaguji na Tvůj příspěvek do fóra. Pokud se Ti to tu nelíbí, tak sem nechoď, ne? A s tím
nacionalismem to tu nezasírejte. Nikdo!
Cali 08.10.2009 22:10:00

yenkie>Saimon1> Tak nejak mám pocit, že to bolo myslené na moje SLOVENSKÉ
FORUM. Ja viem, "borec tvojho formátu" nedokáže zniesť to, že sme ťa odtial vyrazili za
to, že si sa choval ako arogantný id**ot a s tebou ešte zopár takých ktorý sa utiahli
sem. Myslel som, že čas to spraví a zmieriš sa s tým, ale pozerám, že asi nie.  Osobne
nemám rád toto fórum už len s toho dôvodu, že je neskutočne zapraselné totálnymi
kravinami a je neskutočne arogantné /quad.cz je čajový odvar/. Myslím, že už je
neskoro zo strany moderátorov to riešiť. Už je to tu ako chat a nie fórum.   A je choré
si myslieť, že ak sa niekde niečo premaže čo je arogantné a nezmyselné, ak sa vyrazí
hošík za to že je sprostý, tak tomu sa hovorí moderovanie a nie cenzúra /totalita,
kumunizmus a pod/. Každé fórum sa musí moderovať, či sa to niekomu páči alebo nie.
Nech mi niekto vysvetlí, aký význam má príspevok typu "Nazdar" "Ako sa máš" " (n) "
a pod. Toto nepatrí do fóra ale do SS alebo chatu /je škoda že tu nie je/. Každý sa teší
že si prečíta niečo rozumné a zatial je tu niekolko strán zas***tých takýmito
príspevkami. A to nehovorím o tom, ako rýchlo sa tu mení zmysel každej témy.   Toto
je môj názor, a to že sa do fóra vťahuju nacionalistické pocity niektorého z členov je už
úplne úbohé. Na mojom SLOVENSKOM FÓRE je 80 % čechov a keby som sa mal ja
takto chovať, tak potom fakt neviem. Neviem koľko je tu slovákov, ale ako tam čítam
nič moc.  Osobne mi je ľúto, že sa to takto zvrhlo... možno najvyšší čas odtialto
odísť...každé fórum raz zanikne

  už jsi odešel? :-( mal si dobré názory (y)
Aligator-max 08.10.2009 22:20:32

yenkie> to je dost že jdeš tam odku jsi přilezl bo se mi ani trochu nelíbí že se tady
navážíš do mých kamarádú takže papa a užívej si svého fora ok (y)
Petrs 08.10.2009 22:24:30

yenkie>Prepáč že som niečo napísal, už Vás tu nebudem otravovať, kludne zmažte
mojich tuším 5 príspevkov, nemá to tu už fakt cenu. Mažem svoju registráciu na tomto
fóre, majte sa tu krásne.

 Jestli se omlouváš mě, tak nemusíš - není za co. Registraci nemaž, nic se za to ještě
neplatí :-) . Jen proto, že to tu někdo nazval v odkazu "Fórum" ještě neznamená, že to
nebude sklouzávat občas do chatu. Od tématu se často utíká a sklouzává to jinam,
ano, ale to je přeci u komunikujících lidí přirozené.
Aligator-max 08.10.2009 22:27:47

Petrs> PLNÝ SOUHLAS
Aligator-max 08.10.2009 22:32:20

yenkie> Nech mi niekto vysvetlí, aký význam má príspevok typu "Nazdar" "Ako sa
máš" "   Klidně ti to vysvětlím protože si rádi pokecáme a nevadí nám že se tady
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pozdravíme celorepublikově . ale to asi na SK neznáš - že by to ale bylo tvým
přístupem ?
Roman62 08.10.2009 22:42:58

Aligator-max> Teda nevím co by tady podle našeho východního bratra mělo být? Když
ne komunikace mezi lidmi, kteří mají stejné zájmy a víceméně se mají tak nějak rádi a
drží pospolu. Nedávno jsem se známým chlubil při dotazu co na kolce vidím, že jsem
mezi kolkaři dosud nenarazil na blba.Že jsou to fajn lidi a je mi snimi dobře. Blbců mám
dost z práce. Ještě bych chtěl poděkovat taky zdejším šéfům, že se zde nemusí platit
žádné poplatky, tak jak je to na některých jiných fórech například slovenských.
arai 08.10.2009 22:51:31

Aligator-max>yenkie> Nech mi niekto vysvetlí, aký význam má príspevok typu
"Nazdar" "Ako sa máš" "   Klidně ti to vysvětlím protože si rádi pokecáme a nevadí nám
že se tady pozdravíme celorepublikově . ale to asi na SK neznáš - že by to ale bylo
tvým přístupem ?

  aligatore - souhlas  Si tak říkám, když bychom tady ZCELA odstranili (nezastávám se
přerodu fóra v chat - to fakt NE) ten kamarádksý přístup, tak by to tu mohlo vypadat
následovně:  Vážený soudruhu 4kolkáři, k Tvému dotazu nadepsaného v názvu vlákna
ti sděluji, že .......  Chceme tohle snad? Myslím, že za ten rok a kus se to tady vytříbilo
a jede to v poho. Nebo je snad jiný názor?
Petrs 08.10.2009 22:58:48

arai> No, vytříbilo... Jednoduchý komunikační pomůcky typu: "cikáni", "myslivci",
"Číňani", "policajti", "Slováci" a některé reakce "juniorů" by si ještě zasloužily trochu
kultivace
Roman62 08.10.2009 23:01:40

arai> (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
Bebri 08.10.2009 23:41:10

To KTMatěj: Tak tady máš jen malý výčet z témat, kde si myslím, že jde o reklamu
více, než ve vlákně Abeco. http://www.quadmania...5&fid=22&fkid=&pgr=1 
http://www.quadmania...tail/?ft=1369&fid=20 
http://www.quadmania...etail/?ft=197&fid=33 
http://www.quadmania...etail/?ft=168&fid=22 
http://www.quadmania...&fid=22&fkid=&&pgr=2 
http://www.quadmania...tail/?ft=1263&fid=22 
http://www.quadmania...tail/?ft=1156&fid=22 
http://www.quadmania...tail/?ft=1039&fid=22  Co s tím budeš dělat, vymažeš to
všechno? To by byla asi blbost. Prostě rady a doporučení do fóra patří. Jinak by sem lidi
nechodili.
PetrP 09.10.2009 06:45:34

Bebri> Už si ani nepamatuju, kdy jsem se tady dočetl něčeho smysluplného. Pokud
budou i takováto témata mazána, pak už nevidím důvod sem chodit. Ale stačí se
podívat taky na motorkáře, tam už si chodím jen občas přečíst vtipy...
viktor 09.10.2009 09:45:04
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Myslel sem že toto vlákno je o smazaných tématech a opět se to svezlo někam
jinam.....
marek.sm 09.10.2009 09:50:11

viktor> seznam smazaných témat je na nástěnce, diskuse mi nepřipadá jako OT.
viktor 09.10.2009 10:03:53

tak ona je diskuse a diskuse že jo ;-)
starydingo 09.10.2009 12:09:42

Toto forum je o diskusích,některé mají úrověň,některé jsou spíš zábavnější.Berte život
s úsměvem,jinak by to už opravdu stálo za ho.no. :-DD
KQ.M 09.10.2009 12:53:11

starydingo> Máš recht draku... :-)
viki999 09.10.2009 18:48:42

smažu vás všechny až vyhraju sportku a koupím si nové přátele i forum (u) (u) (u) (u)
(u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u) (u)
cort 09.10.2009 18:50:49

viki999> Fórum Ti klidně udělám jiné jen za KuňQuaka. (s)
oldgreen 09.10.2009 22:03:23

Admine už bys měl něco s tím FA udělat. Třeba vyřadit přístup na tyto stránky pro
konkrétní adresu PC.
Laki1060 09.10.2009 23:05:36

Admin/ souhlasím s Oldgreenem, myslím že 
http://www.quadmania.cz/uzivatel/?uid=66403 překročil o dost hranici vulgarity v dnes
jím založených vláknech... navrhuju zablokování IP adresy, případně adres...
Řezňa- 09.10.2009 23:07:23

Taky snima souhlasím, stačí kouknout na poslední témata které zaožil nebo kde přispěl.
Hlasuju aby uživatel Fabrika dostal BAN.
Jabkin 13.10.2009 00:40:48

Zivim se prodejem neceho jineho nez jsou 4koly, a existuje k tomu sortimentu stejne
forum jako je toto, jen je na nem nekolik tisic uzivatelu a presto ma to forum uroven,
nenajdete na nem sproste slovo, okamzite ten prispevek smaze admin nebo moderator,
ohlidat aby na forech nebyla reklama nejde, posoudit zda to je ci neni reklama dle
meho nazoru take nejde, kazdy to vnima jinak. Pravidla by mela byt jasna a
jednoducha....   Pokud bude v prispevku sproste slovo, tak prispevek smazat, pokud se
to bude opakovat viz Fabrika, uzivatele zakazat, tolik uzivatelu jako je fabrika tu zase
neni aby se nedali blokovat byt se budou logovat pod novymi ucty, a ti kteri obcas
ulitnou, si daji priste pozor, za klavesnici jsou lide casto vetsi hrdinove a pri normalnim
rozhovoru by si to nedovolili, anebo se to rychle odnaucili...   Vlakna prodejcu: na
onom foru kam prispiva nase firma, je to s prodejci tak, ze je udelana kategorie
Oficialni forum prodejce, tam ma kazdy prodejce ktery o to ma zajem svoje subforum a
zodpovida dotazy uzivatelu, nesmi tam samozrejme vkladat reklamu, ale pokud se ho
chce nekdo na neco zeptat tak to napise tam, v zajmu zadneho prodejce neni aby se o
nem psalo osklive, proto je na nem jak se k uzivatelum chova a po precteni fora
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prodejce mate behem par minut jasno zda je ci neni k lidem vstricny atd...   Aby
nemohl prodejce reagovat na prispevek, ktery o nem nekdo napise, take neni
objektivni, paklize ma prodejce moznost napsat k tomu svoje stanovisko je myslim ok,
at si pak ctenar udela svuj nazor...   Priklanim se k nazoru ze toto forum v zasade
nikdo neadminuje, jsem tu pres mesic a az dnes jsem si odvodil ze admin tu je KTMatej
pravdepodobne, netusim zda jsou tu nejaci moderatori nebo to dela admin sam, kvuli
neprehlednosti si to neumim nikde dohledat pokud to tu vubec je nekde...   Chapu
admina ze nema na praci jenom admininovani tohoto fora, ale pokud si na to nekoho
nepribere forum zanikne, adminuv postoj k foru mi prijde az moc ucelovy, mazat
prispevky ktere povazuje za reklamu, jenom proto ze za ne nikdo neplati, a nechat tu
psat blaboly Fabriku, jenom proto ze na to je spousta reakci, ktere zvysuji navstevnost
a tim muze vice kasirovat za reklamni bannery, mi prijde kratkozrake....   Omlouvam,
se za dlouhy prispevek, napsal bych k tomu i vice ale myslim ze toto vlakno, jiz admin
ani necte, tak by to byla ztrata casu :(
Tomahawk1 13.10.2009 19:33:16

Jabkin> svata pravda , vidim to naprosto stejne, ale Jabkine, bude lepe :-DD o duvod
vice se pustit do projektu
babynek 24.11.2009 20:38:15

jen takovy napad, co jsme napsal nakonec smazaneho fora :)...  umoznil bych si
smazane forum prohlednout bez moznosti prizpivani a editace. nektere myslenky by se
meli zachovat ;).
KTMatěj 25.11.2009 07:55:07

Jabkin> Ahoj, tak jsem se zase jednou vrátil k tomuto vláknu, v něčem s tebou
souhlasím, v něčem ne. Fórum má být od toho, aby si zde dávali uživatelé rady a
domlouvali se na ježdění, závodech, atd. Dle názoru mého a redakce nemá na takovém
fóru firma co dělat, protože ať napíše cokoliv, vždycky to bude reklama, podprahová,
nenápadná, ale bude, druhou věcí ej fakt, že ne každá firma může platit někoho, kdo
celý den sedí u internetu a nemá zájem na tom, aby jí například někdo pomlouval.
Proto je nejlepší samazt firemní příspěvky. Od toho, aby vše fungovalo je tu moderátor
Arai, já fórum proběhnu opravdu jen občas.
starydingo 25.11.2009 13:52:53

zaks> Ahoj,Abeco má své stránky a dokonce tam mají i diskusní forum ;-)
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